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Date Event Link 

4/07(MON)-

4/25(FRI) 

《附醫專屬 - 超級借閱王》 

本活動不含續借及館際合作管道借書 

⚫ 獎項 1.活動期間借閱北醫體系實體館藏(限圖書/雜誌/多媒體)，

借閱數量最多的前 10 名，每名可獲得超商禮物卡一百元及

PickME! 2 點。 

⚫ 獎項 2.活動期間使用自助借書機借書者，將抽出 15 名，每名可

得 PickMe! 2 points。 

 參加對象：北醫附設醫院同仁及實習生 

《TMUH SUPER BORROWER》 

Not including renewed books & inter library loan books. 

⚫ Award 1.The top 10 participants who borrow the most physical 

collection (books, magazines, multimedia) from TMUL will receive a 

gift card (NT$100)& 2 "PickME!" points. 

⚫ Award 2.Using the self-checkout machine can have the opportunity 

to get "PickMe!" 2 points.(For 15 people) 

 Event Participant: Open to Faculty, Staff and Students of TMU or 

affiliated hospital. 

詳細內容 

More 

04/16(WED)-

04/23(WED) 

《歡慶世界閱讀日-TMULs 線上獎徵答》 

世界閱讀日即將到來，圖書館舉辦線上有獎徵答，可重複參加線上答

題。活動結束後，抽出答題滿分者 10 名(不重複) 每名可獲 PICK ME

點數 3 點!! 

 參加對象：北醫全體系教職員生 

《The TMULs’ Online Prize Quiz of World Book Day》 

During the event from 16 to 23 April, 10 participants who achieve a 
perfect score have an opportunity to earn 3 "PickMe" points! 
 Event Participants: Open to staff, faculty, and students of TMU or 

affiliated hospitals . 

詳細內容 

More 

4/21(MON)-

4/27(SUN) 

《SDGs 永續電影院~答題滿分抽好禮》 

歡迎再次來到永續電影院，KMOVIE 看好片同步參與 SDGs，滿分

好禮快樂抽，把握機會填答去，熱愛電影的你可別錯過囉！ 

詳細內容 

More 

https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2966
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2967
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2964
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2964
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2965
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2962
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2963
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《SDGs Sustainable Cinema - Win with Perfect Answers》 

Welcome back to Sustainable Cinema! Watch great films on KMOVIE 

while engaging with the SDGs. Score full points on the quiz for a chance 

to win prizes! Don't miss out! 

2/18(TUE) -

4/30(WED) 

《2025「城市共讀‧知識無界」— 新北市圖館外書展@雙和圖書

館》 

2025 年 2 月起，新北市圖館藏直接進駐雙和圖書館提供借閱。 

 參加對象：北醫全體系教職員生 

《2025 Citywide Reading · Boundless Knowledge 

 – New Taipei City Library Offsite Book Exhibition @ TMUL-SH 

Library》 

Starting from February 2025, selected collections from the New Taipei 

City Library will be available for borrowing directly at TMUL-Shuangho. 

 Event Participants: Open to Faculty, Staff and Students of TMU or 
affiliated hospital. 

詳細內容 

More 

 

2025/1-12 
《壽星我最大~醫院專屬禮》 

三附屬醫院同仁之當月壽星於生日月份使用圖書館服務，並填寫線

上表單送出，可獲得正能量小禮抽獎資格，每月 20 日抽出 20 名。

(請於每月 19 日前完成，逾時無抽獎資格，但可領取參加禮) 

 參加對象：三附屬醫院員工 

《Birthday Star, You’re the Best ~ Hospital Exclusive Gift Event》 

Staff of the three affiliated hospitals who use library services during their 

birthday month and complete the online form will have a chance to win a 

positive-energy gift.  

Each month, 20 winners will be drawn on the 20th. Complete the form by 

the 19th of your birthday month to qualify.Late submissions will not be 

eligible for the draw but can still receive a participation gift. 

 Event Participants：Staff of the affiliated hospitals 

詳細內容 

More 

https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2932
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2932
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2933
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?ID=2933
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?List=Y&ID=2896&type=
https://library.tmu.edu.tw/Forms/Form0001/Form0001_V.aspx?List=Y&ID=2929&type=

